

One copy per
staff member

1 September 1972

GATT Office Circular No. 205

INTERNATIONAL TRADE CENTRE

As Mr. Santiapillai will be absent on mission in Sri Lanka (Ceylon) for an extended period, the Secretary-General of UNCTAD and the Director-General of GATT have designated Mr. Paul Berthoud to exercise, for the time being and until further notice, the functions of Director (Programmes) of the UNCTAD/GATT International Trade Centre. Mr. Berthoud will assume his new duties on 15 September 1972. Until that date the arrangements in force in the past when Mr. Santiapillai has been away will apply.

Un exemplaire par
membre du personnel

1er septembre 1972

Circulaire intérieure n° 205

CENTRE DU COMMERCE INTERNATIONAL

Monsieur Santiapillai s'absentant pour une mission de longue durée au Sri Lanka (Ceylan), le Secrétaire général de la CNUCED et le Directeur général du GATT ont désigné Monsieur Paul Berthoud pour exercer, jusqu'à nouvel ordre, les fonctions de Directeur (Programmes) du Centre du Commerce international CNUCED/GATT. Monsieur Berthoud assumera ses nouvelles fonctions à dater du 15 septembre 1972. Jusqu'à cette date les dispositions prises précédemment en cas d'absence de Monsieur Santiapillai resteront valables.